
 
 

Protokół Nr VII 
Sesji Rady Gminy Rząśnia odbytej w dniu 14 października 2024 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rząśni. 
 
Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rząśnia Jarosław Popławski o godzinie 939 otworzył sesję, a następnie 
ustalił na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 14 Radnych co wobec ustawowego 
składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. Radny Sylwester Sobczak nieobecny. 
W dalszej części Przewodniczący przedstawił porządek obrad i zapytał o ewentualne wnioski w sprawie 
jego zmiany. Wójt Gminy Rząśnia Pan Tomasz Stolarczyk zaproponował wprowadzenie do porządku 
obrad punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w 
Zielęcinie. Wobec braku dalszych wniosków Przewodniczący poddał dodanie punktu pod głosowanie. 
Rada Gminy, jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła do porządku obrad punkt: Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Zielęcinie. 

Pkt 2. Odczytanie porządku obrad. 

W dalszej części Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianach. 

Pkt 3. Informacja na temat protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący przedstawił punkt i otworzył dyskusję. Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

Pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego 
i przystąpienie do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej 
budynku Zespołu Szkolono Przedszkolnego im. Jana Pawła II w Rząśni wraz z montażem 
odnawialnych źródeł ciepła”.. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy Rząśnia, który omówił projekt uchwały. 
Po otwarciu dyskusji głos w tym punkcie zabrali radni: Tomasz Pełka, Mariusz Bożek, Łukasz Szlęk, 
Jarosław Popławski, Grzegorz Mentek, Rafał Szlęk, Robert Telenga, Mirosław Olczak. Do poruszanych 
kwestii odniosła się Skarbnik Gminy Agnieszka Jura, Wójt Gminy Tomasz Stolarczyk oraz Kierownik 
Referatu Inwestycji i  Rozwoju Gminy Przemysław Cimcioch. Wobec braku dalszych pytań i uwag, 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i oddał go pod głosowanie. Uchwała Nr VII/40/2024 w 
sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji 
przedsięwzięcia pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej budynku Zespołu Szkolno- 
Przedszkolnego im. Jana Pawła II w Rząśni wraz z montażem odnawialnych źródeł ciepła” - została 
przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” 

Pkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Rząśnia 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy Rząśnia, który krótko omówił projekt 
uchwały. Po otwarciu dyskusji głos w tym punkcie zabrali radny: Mariusz Bożek oraz Robert Telenga, 
na których pytania odpowiedział Wójt Gminy oraz kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy 
Przemysław Cimcioch. Wobec braku dalszych pytań i uwag, Przewodniczący odczytał projekt uchwały 
i poddał go pod głosowanie. Uchwała Nr VII/41/2024 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 
Rząśnia – została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę o godz. 1101 
Przewodniczący wznowił obrady o godz. 1211 

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obrębów Stróża, Ścięgna, Zabrzezie, gmina Rząśnia. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy Rząśnia, który omówił projekt uchwały. 
Następnie Przewodniczący udzielił głosu Katarzynie Żuber, która omówiła zmiany do ww. uchwały. Po 
otwarciu dyskusji głos w tym punkcie zabrał Radny Robert Telenga na którego pytania odpowiedziała 
Inspektor w Referacie Inwestycji i Rozwoju Gminy Katarzyna Żuber. Następnie, Przewodniczący 



kolejno poddał pod głosowanie uwagi nieuwzględnione przez Wójta Gminy wskazane w załączniku 
nr 2 do przedmiotowego projektu uchwały. 
Uwaga nr 1 z dnia 25.04. 2023 r. – została nieuwzględniona 14 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uwaga nr 2 z dnia 14.09.2023 r. – została nieuwzględniona 14 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uwaga nr 3 z dnia 10.07.2024 r. – została nieuwzględniona 13 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Po głosowaniach w sprawie nieuwzględnienia uwag, Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosownie. Uchwała Nr VII/42/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów Stróża, Ścięgna, Zabrzezie, gmina Rząśnia –
została przyjęta  13 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i  1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę o godz. 1224 
Przewodniczący wznowił obrady o godz. 1230 

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy Rząśnia, który omówił projekt uchwały. 
Po otwarciu dyskusji głos w tym punkcie zabrali radni: Mariusz Bożek oraz Tomasz Pełka. Wobec braku 
dalszych pytań i uwag Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Uchwała 
Nr VII/43/2024 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości - została przyjęta  14 głosami 
„za” przy braku głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się”. 

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatków od osób fizycznych w drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagradzania za inkaso. 

Przewodniczący przedstawił kolejny punkt posiedzenia oraz oddał głos Wójtowi Gminy Rząśnia, który  
przedstawił projekt uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i wobec braku zgłoszeń odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Uchwała Nr VII/44/2024 w sprawie poboru podatków 
od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagradzania 
za inkaso - została przyjęta  14 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się”. 

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Zielęcinie. 

Przewodniczący przedstawił punkt i otworzył dyskusję. Głos w tym punkcie zabrali radni: Robert 
Telenga, Agnieszka Wojtysiak-Kordowina, Tomasz Pełka, Mirosław Olczak . Na zadawane pytania 
wyjaśnień udzieliła Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty – Pani Iwona Szcześniak, Przewodniczący 
Rady Gminy – Jarosław Popławski oraz Wójt Gminy Rząśnia. Wobec braku dalszych pytań i uwag 
przewodniczący odczytał projekt uchwały i oddał go pod głosowanie. Uchwała Nr VII/45/2024 w 
sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Zielęcinie – została podjęta 9 głosami „za” przy 2 
głosach „przeciwnych” i 3 „wstrzymujących się”. 

Pkt 10 i 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Rząśnia na lata 2024-2033 oraz Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmian 
budżetu Gminy Rząśnia na 2024 rok. 

Przewodniczący przedstawił kolejny punkt. Zaproponował omówienie wspólnie punktów dot. projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rząśnia na lata 2024-2033 
oraz projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Rząśnia na 2024 rok, po czym oddał głos 
Skarbnik Gminy, która w sposób szczegółowy przedstawiła zmiany przygotowanych projektów uchwał. 
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos w tym punkcie zabrali: Radny Robert Telenga i 
Radny Sławomir Boroń, który przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do projektu 
uchwały  w sprawie zmian budżetu Gminy Rząśnia na 2024 rok.  Wobec braku pytań i uwag odnośnie 
ww. projektów, Przewodniczący kolejno odczytał projekty uchwał i oddał je pod głosowanie. Uchwała 
Nr VII/46/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rząśnia na lata 2024-
2033 – została przyjęta  14 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się”. 
Uchwała Nr VII/47/2024 w sprawie zmian budżetu Gminy Rząśnia na 2024 rok. – została przyjęta  14 
głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się”. 



 
Pkt 12. Sprawy różne 

Przewodniczący przedstawił kolejny punkt posiedzenia i otworzył dyskusję. Głos w tym punkcie zabrali: 
Radny Tomasz Pełka w sprawie ewentualnych zniżek dla mieszkańców gminy Rząśnia, którzy chcieliby 
skorzystać z Powiatowej Pływalni w Pajęcznie oraz budowy brakującego odcinka chodnika  przy drodze 
powiatowej (3500E) relacji Pajęczno-Biała od przystanku autobusowego do drogi wewnętrznej nr 779 
(koło Sołtysa).  Radny Grzegorz Mentek w sprawie utwardzenia odcinku drogi do przejazdu kolejowego 
na odcinku linii nr 146 (38.772 km) w miejscowości Biała oraz przeniesienia przystanków szkolnych w 
miejscowości Biała-Gołębiniec. Radny Mariusz Bożek w sprawie czyszczenia rowów i przepustów przy 
drodze powiatowej oraz naprawy asfaltu na podstawie usterki gwarancyjnej wokół studzienek 
kanalizacyjnych oraz kratek odpływowych. Radny zwrócił również uwagę na to , aby w miarę 
możliwości odwodnienia na odcinku drogi remontowanej przez powiat pajęczański umiejscawiane były 
częściowo w krawężniku. Do omawianych spraw odniósł się Wójt Gminy. W dalszej części głos zabrali: 
Radny Mirosław Olczak, który zwrócił uwagę na konieczność sprzątania chodników i rowów przed 
Wszystkimi Świętymi, usunięcia traw z chodników przy drodze wojewódzkiej, wycinki gałęzi i drzew 
przy ścieżkach rowerowych oraz dojazdów do pól uprawnych. Radny prosi również aby podczas 
negocjacji o wykup gruntów przez KWB Bełchatów, zwrócić uwagę przedstawicielom Kopalni na 
uciążliwości, które powstają w związku z jej działalnością ,tj. hałas, kurz itp. Radny Leszek Szczepański 
w sprawie etapu prac renowacyjnych świetlicy w miejscowości Będków, przystanków przy drodze 
wewnętrznej w Będkowie. Wskazał konieczność wystosowania Kurendy do mieszkańców Będkowa o 
wycinkę gałęzi wystających z posesji na drogę. Radny Rafał Szlęk w sprawie wniosków składanych przez 
mieszkańców gminy odnośnie  magazynów energii i ewentualną wymianę inwerterów. Radny pyta o 
etap prac projektowych/uzgodnień dot. przebudowy oznakowania na skrzyżowaniu w Suchowoli. Do 
omawianych spraw odniósł się Wójt Gminy.  Następnie głos zabrali: Radny Tomasz Leszczyk w sprawie 
gałęzi dotykających linii energetycznej na skrzyżowaniu ul. Reymonta z ul. Kościuszki oraz oznakowań 
dojazdów do posesji w związku ze zmianami nazw ulic. Radny Sławomir Boroń w sprawie autobusu 
relacji Bełchatów – Radomsko. Do omawianych spraw odniósł się Wójt Gminy. Kolejno głos zabrali: 
Radna Agnieszka Wojtysiak-Kordowina oraz Radny Robert Telenga w sprawie załatania dziur na drodze 
Zielęcin-Rekle. Następnie Radny Robert Telenga w sprawie obniżenia studzienek pod ścieżką 
rowerową, przeglądu hydrantów, zabezpieczenia środków na remont Sali w Remizie OSP w 
miejscowości Zielęcin. Radny Leszek Szczepański w sprawie mostku na Rychłowcu. Radna Agnieszka 
Wojtysiak-Kordowina w sprawie etapu prac remontowych na mostku w Reklach i uwzględnieniu w 
projekcie chodnika. Radny Robert Telenga w sprawie przebudowy drogi Zielęcin-Rekle. Do wskazanych 
kwestii odniósł się Wójt Gminy.  Następnie głos zabrał Radny Tomasz Pełka w sprawie budowy 
przystanku Biała Szlachecka na linii kolejowej nr 146 w miejscowości Biała oraz konieczności zwołania 
komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, Inwestycji, Planowania 
Przestrzennego i Komunikacji w celu przyjrzenia się studzienkom kanalizacyjnym na drogach gminnych. 
Do kwestii tych odniósł się Wójt Gminy. 

Pkt 13. Zakończenie posiedzenia. 

W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący, który przedstawił Radnym Gminy Rząśnia zaproszenie na  
Konferencję „Dzieciństwo bez przemocy” a następnie zamknął VII sesję IX kadencji Rady Gminy Rząśnia 
o godzinie 14:30 

Protokołował/a: Katarzyna Russ 
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